
RADA  POWIATU   

    w SŁUPSKU           

OR.0002.27.2021.II  

        

Protokół Nr XXVII/2021 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 27 kwietnia 2021 roku 

 

XXVII sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się online w programie eSesja,  o godz.1300. 

 

Ad. I     

Otwarcie sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył XXVII sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Pawłem Lisowskim. 

Obsługę prawną zapewnił radca prawny pani Beata Sadowska. 

 

Ad. II 

Stwierdzenie kworum. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 20 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził, 

że obrady były prawomocne. 

(lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu) 

     

Przypomniał, że porządek obrad radni otrzymali wcześniej do zapoznania (zał. nr 2 do protokołu) 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma inne propozycje do porządku obrad. Takich propozycji nie było.  

Przystąpił do realizacji porządku obrad.  

 

Ad. III  

Przyjęcie protokołu  XXVI sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przypomniał, że protokół XXVI sesji 

był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego. Zapytał,  czy są uwagi? Uwag 

nie było. Stwierdził, że protokół  XXVI sesji Rady, został przyjęty.    

 

Ad. IV 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz                                                 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 
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Pan Paweł Lisowski starosta – zwracając się do Wysokiej Rady i Przewodniczącego Rady 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – otworzył dyskusję nad 

przedstawionym Sprawozdaniem. Głosów w dyskusji nie było.  

 

Informacje w pkt 5 i 6 omawiane były na posiedzeniu Komisji Rolnictwa. Środowiska                                              

i Bezpieczeństwa Publicznego. Też wszyscy radni te dokumenty otrzymali w wersji pisemnej 

wcześniej do zapoznania.  

 

Ad. V 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Słupsku o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu słupskiego za 2020 rok.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

Rada Informację przyjęła. 

(Informacja stanowi zał. nr 4 do protokołu) 

    

Ad VI 

Informacja o stanie działalności Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Słupsku  w 2020r.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.  

Rada Informację przyjęła. 

Informacja stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

    

Ad VII   

Podjęcie uchwał: 

 

Projekty uchwał od ppkt. 1 do ppkt 4 były omawiane na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej                              

i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 1) w sprawie utworzenia Powiatowej Bursy Młodzieżowej oraz nadania jej statutu, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Głosu udzielił radnemu Konradowi Tymeckiemu. 

 

Radny Konrad Tymecki- zapytał o zasadę funkcjonowania bursy, w chwili nie wygasania MOSU-

u i tworzenia z tego budynku dodatkowego internatu. W jaki sposób dzieci, które potrzebują 

szczególnej uwagi wychowawców mają współgrać dziećmi, które będą reprezentowały nasz powiat. 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił Pani dyrektor Centrum 

Usług Wspólnych. 

 

Pani Anetta Pirka Dyrektor Centrum Usług Wspólnych- powiedziała, że Powiatowa Bursa 

Młodzieżowa docelowo ma  zajmować wyłącznie drugie i najwyższe piętro, do którego prowadzi 

osobna klatka schodowa, tak aby dzieci nie miały ze sobą styczności. Powstanie tam 35 miejsc. Na 

dzień dzisiejszy tylko tyle miejsc jest planowanych. Brany jest pod uwagę obecny rocznik liczący 10 

uczniów.  Na rok następny nie ma możliwości  stwierdzenia, czy będą chętni  uczniowie spoza Ustki. 

Nadmieniła, że z planów Pani dyrektor Ozimek wiadomo, że są to uczniowie z Ustki, którzy nie  będą 

potrzebowali noclegu. Nadmieniła, że po rozmowach z Panią dyrektor oraz po zapoznaniu się                              

z planami budynku wiadomo, że Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii zajmujący parter i pierwsze 

piętro posiada 64 miejsca czyli wystarczającą liczbę.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw – 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/262/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r                            

w sprawie utworzenia Powiatowej Bursy Młodzieżowej oraz nadania jej statutu,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

             

ppkt 2) w sprawie utworzenia Zespołu Placówek Oświatowych w Ustce, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw – 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/263/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r                            

w sprawie utworzenia Zespołu Placówek Oświatowych w Ustce, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

 

ppkt 3) w sprawie określenia kryteriów  branych pod uwagę na pierwszym etapie postpowania  

              rekrutacyjnego  do Powiatowej Bursy Młodzieżowej w Ustce , liczby punktów za każde  

              z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw – 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/264/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r                            

w sprawie określenia kryteriów  branych pod uwagę na pierwszym etapie postpowania  

rekrutacyjnego do Powiatowej Bursy Młodzieżowej w Ustce, liczby punktów za każde  

z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie zmiany nazwy , siedziby i statutu powiatowej  instytucji kultury    

                pn. ,,Centrum  Edukacji Regionalnej”, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw – 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/265/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r                            

w sprawie zmiany nazwy, siedziby i statutu powiatowej  instytucji kultury   pn. ,,Centrum    Edukacji 

Regionalnej”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu) 

 

Nadmienił, że projekty uchwał od ppkt. 5 do ppkt 10 były omawiane na posiedzeniu Komisji 

Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego oraz na Komisji Finansów i Budżetu oraz 

Rozwoju Powiatu i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 5) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 14 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw – 0 wstrzymało się - 0  
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Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/266/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r                            

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

 

ppkt 6) w sprawie ,,Programu dofinansowania ochotniczych straży pożarnych z terenu powiatu  

             słupskiego na 2021 r.”, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 16 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw – 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/267/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r                    

w sprawie ,,Programu dofinansowania ochotniczych straży pożarnych z terenu powiatu słupskiego 

na 2021 r.”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 17 do protokołu) 

 

ppkt 7) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Miasto Ustka na realizację zadania 

             pn. ,,Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej  

             nr 1197G na odcinku ul. Kopernika w Ustce (Gmina Miasto Ustka), 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw – 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/268/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r                           

w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Miasto Ustka na realizację zadania pn. 

,,Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1197G na odcinku ul. 

Kopernika w Ustce (Gmina Miasto Ustka), została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 19 do protokołu) 

 

ppkt 8) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Miasto Ustka na realizację zadania  

             pn. ,,Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej      

            nr 1197G na odcinku ul.  Plac Dąbrowskiego w Ustce (Gmina Miasto Ustka), 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.  
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(projekt uchwały stanowi zał. nr 20 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw – 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/269/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r                            

w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Miasto Ustka na realizację zadania pn. 

,,Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1197G na odcinku ul. 

Plac Dąbrowskiego w Ustce (Gmina Miasto Ustka), została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 21 do protokołu) 

 

ppkt 9) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa Państwowego 

             Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe: Nadleśnictwo Warcino i Nadleśnictwo  

             Trzebielino środków na finansowanie inwestycji pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr  

              1166G- etap II”, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 22 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw – 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/270/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r                            

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa Państwowego Gospodarstwa Leśnego 

Lasy Państwowe: Nadleśnictwo Warcino i Nadleśnictwo Trzebielino środków na finansowanie 

inwestycji pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr  1166G- etap II”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 23 do protokołu) 

 

ppkt 10) w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/202/2020 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29  

              września 2020 roku  w sprawie zawarcia umowy z Gminą Dębnica Kaszubska  na  

              realizację zadania  pn. ,, Przebudowa drogi powiatowej nr 1172G (Gmina Dębnica  

              Kaszubska), 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 24 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw – 0 wstrzymało się - 0  
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Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/271/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r                            

w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/202/2020 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 września 2020 

roku  w sprawie zawarcia umowy z Gminą Dębnica Kaszubska  na realizację zadania                                            

pn. ,, Przebudowa drogi powiatowej nr 1172G (Gmina Dębnica Kaszubska), została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 25 do protokołu) 

 

Nadmienił,  że uchwały od ppkt 11 do ppkt 13 omawiane były na wszystkich komisjach 

merytorycznych i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt  11) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2021 rok,  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wpłynęła autopoprawka. Głosu 

udzielił  Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – autopoprawka związana jest z wprowadzeniem                           

w załączniku inwestycyjnym nowego zadania, polegającego na wykonaniu nowej instalacji 

elektrycznej w Domu Dziecka na ul. Kochanowskiego w Gminie Ustka. Środki te będą pochodzić                                    

z przeniesień z wydatków bieżących z planu finansowego  Centrum Domów dla Dzieci. Jest to kwota 

70 000 zł. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy są pytania. Więcej pytań 

nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 26  do protokołu)   

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką  

omówionego projektu uchwały, zechce nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/272/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r.                              

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2021 r. , została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 27 do protokołu) 

 

ppkt 12)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - też wpłynęła autopoprawka. Głosu 

udzielił  Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – w związku z wprowadzeniem autopoprawki do zmian 

w budżecie również należy wprowadzić  autopoprawkę do Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

związaną z wprowadzeniem zadania inwestycyjnego, polegającego na wykonaniu instalacji 

elektrycznej w Domu Dziecka na ul. Kochanowskiego. 

 

 Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych ma 

pytania. Pytań nie było. 
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(projekt uchwały stanowi zał. nr 28  do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały 

wraz z autopoprawką, zechce nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw -  0    wstrzymało się – 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/273/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r.                  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 29  do protokołu) 

      

 

ppkt  13) w sprawie wyrażenia opinii wobec inicjatywy Rady Miejskiej w Słupsku dotyczącej  

                 zmiany granic Miasta Słupsk, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego-   nadmienił, że wpłynęła uchwała 

podjęta na Sesji Rady Gminy Kobylnica, związana ze stanowiskiem dotycząca powołania przez Radę 

Miejską w Słupsku doraźnej Komisji ds. rozszerzenia granic administracyjnych Miasta Słupska. 

Dodał, że uchwała ta w swojej treści jest podobna do uchwały Rady Powiatu Słupskiego. Zapytał czy 

radni chcieliby zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 30 do protokołu) 

              

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

poprosił nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 

Stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/274/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r.                              

w sprawie w sprawie wyrażenia opinii wobec inicjatywy Rady Miejskiej w Słupsku dotyczącej 

zmiany granic Miasta Słupsk, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 31 do protokołu) 

 

ppkt  14) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Słupskiego, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - poprosił radnego Andrzeja 

Tyszkiewicza  przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji  o przedstawienie w tej sprawie 

stanowiska Komisji. 

 

Pan Andrzej Tyszkiewicz przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji-   poinformował, 

że 23 marca 2021 r wpłynęła skarga do starostwa na działalność starosty. Została ona przekazana 

przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Gdańsku. Dotyczyła wydania przez starostę 

słupskiego decyzji w  sprawach należących do właściwości  marszałka Województwa Pomorskiego. 

Na podstawie wyjaśnień naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, ustalono iż starosta słupski 

wydał 6 decyzji dotyczących skargi, w tym cztery decyzje są już nieobowiązujące z mocy prawa. 

Obowiązują jedynie dwie. Organem właściwym do wydania decyzji był starosta a nie  marszałek tak 

jak twierdziła Pani skarżąca, gdyż w tym czasie wydawane decyzje środowiskowe z mocy prawa 
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dotyczyły przedsiębiorstw nie mających znaczącego oddziaływania na środowisko. Po zapoznaniu 

się z wyjaśnieniami złożonymi  przez naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska komisja stwierdziła, 

że organem właściwym do wydawania decyzji administracyjnych dla przedsięwzięć zlokalizowanych 

na tych terenach w latach 2006- 2016, dotyczących zezwoleń na składowanie i przetwarzanie 

odpadów i pozwoleń środowiskowych był starosta, a nie tak jak wnosi Pani skarżąca Marszałek 

Województwa. Skarga wniesiona przez skarżącą na starostę jest więc nieuzasadniona                                              

i bezpodstawna. Mając na względzie całokształt prowadzonego w tej sprawie postępowania 

wyjaśniającego, zebrany i przeanalizowany materiał dowodowy, argumenty prawne i faktyczne 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji  rekomenduje Radzie Powiatu Słupskiego uznanie skargi za 

bezzasadną. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- zapytał, czy radni maja  pytania. Pytań 

nie było. 

(skarga stanowi zał. nr 32 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania skargi, zapytał, kto z radnych jest za uznaniem skargi za bezzasadną na 

działalność Starosty Słupskiego, poprosił nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się wstrzymał? 

podał wyniki głosowania: 

za- 20      przeciw- 0     wstrzymało się- 0 radnych    brak głosu- 0  

Stwierdził, że Rada Powiatu Słupskiego uznała skargę, na działalność Starosty Słupskiego za 

bezzasadną. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 33 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania projektu uchwały i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu 

uchwały, poprosił nacisnąć przycisk, kto jest przeciw, kto się wstrzymał 

Podał wyniki głosowania: 

za- 20   przeciw- 0     wstrzymało się- 0 radnych   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/275/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r.                     

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Słupskiego,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 34 do protokołu) 

 

ppkt  15) w sprawie rozpatrzenia petycji  dotyczącej podjęcia działań zmierzających do 

                wykonania w roku bieżącym przebudowy drogi powiatowej nr 1142G odcinek 

                Bobrowniki – Dąbrówka. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - poprosił Andrzeja Tyszkiewicza  

przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji  o przedstawienie w tej sprawie stanowiska 

Komisji. 

 

Pan Andrzej Tyszkiewicz przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji-   poinformował, 

że petycja wpłynęła 26 marca 2021 r. Skierowali ją mieszkańcy sołectwa Dąbrówka Gmina Damnica, 

zwracając się do Rady Powiatu Słupskiego o szybszą realizację przebudowy drogi powiatowej                        

nr 1142G odcinek Bobrowniki- Dąbrówka, gdyż jest ona w złym stanie technicznym mogącym 

skutkować wieloma wypadkami. Zarząd Dróg Powiatowych poinformował o przesunięciach 
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terminów realizacji inwestycji. Jest ona wynikiem pandemicznej sytuacji, która spowodowała 

przesuniecie prac projektowych na koniec maja 2021 r. W związku z tymi przesunięciami cała 

inwestycja przesunie się do połowy przyszłego roku. Komisja rekomenduje Radzie Powiatu uznanie 

petycji za zasadną.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- zapytał, czy radni maja  pytania. Pytań 

nie było. 

(petycja stanowi zał. nr 35 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania petycji, zapytał, kto z radnych jest za uznaniem petycji dotyczącej podjęcia 

działań zmierzających do wykonania w roku bieżącym przebudowy drogi powiatowej nr 1142G 

odcinek   Bobrowniki – Dąbrówka, za zasadną, poprosił nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się 

wstrzymał? 

podał wyniki głosowania: 

za- 20      przeciw- 0     wstrzymało się- 0 radnych    brak głosu- 0  

Stwierdził, że Rada Powiatu Słupskiego uznała petycję dotyczącą podjęcia działań zmierzających do 

wykonania w roku bieżącym przebudowy drogi powiatowej nr 1142G odcinek   Bobrowniki – 

Dąbrówka, za zasadną. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 36 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania projektu uchwały i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu 

uchwały, poprosił nacisnąć przycisk, kto jest przeciw, kto się wstrzymał 

Podał wyniki głosowania: 

za- 20   przeciw- 0     wstrzymało się- 0 radnych   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXVII/276/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 2021 r.                     

w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie rozpatrzenia petycji  dotyczącej podjęcia działań 

zmierzających do wykonania w roku bieżącym przebudowy drogi powiatowej nr 1142G odcinek 

Bobrowniki – Dąbrówka,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 37 do protokołu) 

 

Ad. VIII  

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek lub oświadczenie. Głosu udzielił Radnemu Ryszardowi Hendrykowi.  

 

Radny Ryszard Hendryk  – poprosił o wyremontowanie drogi powiatowej nr 1104G w kierunku 

Postomina oraz drogi nr 1152G Sycewice- Komorczyn w kierunku Dobrzęcina. Zapytał również                       

o plan dotyczący węzła komunikacyjnego, który ma się, znajdować w Sycewicach. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił Panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 
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Pan Paweł Lisowski Starosta - odpowiedział, że starostwo wystąpi z pismem do Generalnej 

Dyrekcji Dróg i Autostrad z prośbą o przedstawienie planów dotyczących wspomnianego węzła 

komunikacyjnego. Po jej utrzymaniu zostanie przedstawiona radnemu informacja dotycząca tej 

sprawy. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił Panu Mariuszowi 

Ożarkowi dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych. 

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku- powiedział, że stan drogi 

jest faktycznie zły. Remont tej drogi jest jak najbardziej realny. Będą się starać pozyskać dodatkowe 

środki na jej modernizację. Dodał, że Komorczyn również jest w złym stanie technicznym, ponieważ 

generalny remont tej drogi nie był wykonywany od wielu lat, poza niewielkimi pracami 

naprawczymi. Nadmienił, że zostanie sporządzony kosztorys, który przedstawiony będzie na 

zarządzie, aby było wiadomo o jakich kwotach jest mowa. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek lub oświadczenie. Więcej pytań nie było. Przypomniał radnym o konieczności 

dostarczenia oświadczeń majątkowych do końca kwietnia. 

 

Ad. IX 

Zakończenie sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - stwierdził, że porządek sesji został  

wyczerpany. Zamknął XXVII sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym i wszystkim 

obecnym za udział w obradach. 

 

zakończenie godz. 1350 

 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 19.04.2021 r. stanowią zał. nr 38 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 20.04.2021 

roku stanowią zał. nr 39 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  21.04.2021 r. stanowi 

zał. nr 40 do protokołu) 

      

 

Przewodniczący Rady 

Jan Olech 

Protokołowała: 

Anna Lewicka 


